

「粉跑 2025」家長/監護人同意書

[甲部] (適用於 2025 年 11 月 16 日未滿 18 歲之參賽者)

本人同意子女 _____ (參賽者姓名) _____ (香港身份證首字母及前 4 位數字) 參加 *粉跑 5 公里 / *寵物粉跑 (*請刪除不適用選項), 並聲明其身體健康且自願參與活動, 已充分瞭解並願意承擔參與活動可能存在的風險及責任。

本人確認所有填報資料真實無誤, 同意子女遵守主辦方「香港遺傳性乳癌家族資料庫」之活動條款、規則及個人資料聲明。授權主辦方及代理「Eastern Plan」處理活動相關事宜, 並同意主辦方無償使用活動相關之照片、錄影及記錄作合法用途。

[乙部] (適用於 12-15 歲參賽者)

本人同意子女由一名年滿 18 歲且已報名之參賽者全程陪同, 陪同人資料如下:

陪同人姓名: _____ 聯絡電話: _____

跑手編號/ 報名編號: _____

聲明簽署

簽署: _____ 姓名: _____ 聯絡電話: _____

日期: _____ 與參加者關係: _____

備註

- 未滿 18 歲之參賽者須於 2025 年 11 月 10 日前提交本同意書, 否則視為棄權, 報名費及捐款不退還、不轉讓。
- 提交方式: 於領取選手包當日遞交簽妥之同意書



HONG KONG HEREDITARY
BREAST CANCER FAMILY REGISTRY
香港遺傳性乳癌家族資料庫



Consent Letter of Parent/Guardian for the "Pink Run.HK 2025"

Part A (For participants aged under 18 on 16 November 2025)

I, the parent/guardian of _____ (Participant's Name)
_____ (HKID First Letter & 4 Digits), grant permission for my child to participate in the *Pink Run 5K / *Pet Pink Run (*delete as inappropriate). I confirm that my child is medically fit and voluntarily joins the event, fully aware of the associated risks.

I declare all provided information is accurate and agree to my child's compliance with all terms, rules, and data policies set by the Hong Kong Hereditary Breast Cancer Family Registry. I authorize the Organizer and its agent "Eastern Plan" to manage event arrangements and use photos/videos/records for lawful purposes.

Part B (For participants aged 12-15)

I consent to my child being accompanied throughout the race by a registered participant aged 18 or above. The accompanying person's detail are as follow:

Name of
Accompanying Person's : _____ Contact No. : _____

Race No./ Reg. ID : _____

Declaration and Signature

Signature : _____ Name: _____ Contact No.: _____
(parent/guardian) (parent/guardian)

Date : _____ Relationship : _____

Remarks

- Runners aged under 18 must submit this signed letter by 10 November 2025. Late submissions will result in disqualification without refund.
- Submission: Hand in the completed form during gear pack pickup.